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مدیرعامل برق غرب:

برقدار شدن دکل آسیب دیده خط 
۴۰۰ کیلوولت نیروگاه زاگرس به 

نیروگاه مرصاد در کمتر از ۳۰ ساعت 
به صورت طرح دائم

منطقه ای  برق  شرکت  کرمانشاه- مدیرعامل 
 ۴۰۰ آسیب دیده  دکل  شدن  برقدار  از  غرب، 
کیلوولت نیروگاه زاگرس به نیروگاه مرصاد در کمتر 

از ۳۰ ساعت به صورت طرح دائم خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای غرب، 
مهندس »علی اسدی« گفت: در روز چهارشنبه مورخ ۲۵ 
شهریور ۱۴۰۰ ساعت ۵ صبح، خط انتقال نیروگاهی ۴۰۰ 
کیلوولت زاگرس به مرصاد از مدار خارج شد. وی افزود: 
پس از اعلام خروج خط مذکور توسط همکاران بهره بردار 
به دیسپاچینگ غرب، گروه تعمیرات خطوط به محل 
حادثه اعزام شدند. مهندس اسدی خاطرنشان ساخت: 
پس از اعزام گروه به محل حادثه مشخص شد که دکل 
این خط انتقال بر اثر سرقت پلیت های اصلی و نبشی های 
آن سقوط کرده و متأسفانه سارق نیز در محل دچار حادثه 
شده  و جان سپرده بود. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
غرب در پایان گفت: پس از حضور اکیپ های تعمیرات 
از ۳۰ ساعت، عملیات  زمان کمتر  و در مدت  خطوط 
بازسازی و نصب تجهیزات این دکل به صورت طرح دائم 
به اتمام رسید و خط انتقال ۴۰۰ کیلوولت نیروگاه زاگرس 
به نیروگاه مرصاد برقدار شد که با توجه به اهمیت ویژه 
خط از یک طرف و حجم خرابی قطعات دکل، مقره و یراق 
آلات از طرف دیگر که مستلزم همکاری و هماهنگی کامل 
بین گروه های عملیاتی، نظارت خطوط و  اداره انبارهاست 
در نوع خود یکی از بهترین رکوردهای بازسازی دکل ۴۰۰ 

کیلوولت به صورت طرح دائم به شمار می رود.

دیدار مدیرکل کمیته امداد استان قم 
با امام جمعه سلفچگان

قم - مدیرکل کمیته امداد استان قم با حجت 
الاسلام و المسلمین کتابچی، امام جمعه سلفچگان، 

دیدار و گفت و گو کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد استان 
قم، اکبر میرشکار مدیرکل کمیته امداد استان با حجت 
الاسلام و المسلمین محمدحسین کتابچی، امام جمعه 
که  دیدار  این  در  کرد.  گو  و  و گفت  دیدار  سلفچگان، 
داشت  نیز حضور  بخشدار سلفچگان  تمیزی  ابوالفضل 
و  محرومین  به  رسیدگی  ویژه  های  در خصوص طرح 
تبادل نظر شد و مدیر کل کمیته  مددجویان بحث و 
امداد استان قم از تلاش ها و همکاری های امام جمعه 
سلفچگان و بخشداری در رسیدگی به محرومین تشکر 
نمود. حجت الاسلام کتابچی نیز ضمن تأکید بر اینکه 
فعالیت های فرهنگی در برنامه ریزی سکونت مددجویان 
در سلفچگان باید در اولویت کمیته امداد باشد، اظهار 
نمود: برای اشتغال مددجویان در سلفچگان آماده هرگونه 
همکاری هستیم و به این موضوع اعتقاد و باور داریم با 
همکاری ادارات و واحدهای صنعتی  مستقر در سفلچگان 

بخش اعظمی از مددجویان اشتغال خواهند یافت. 

تشدید نظارت بر بازار در گیلان؛ 
قیمت رسمی سیمان به  زودی اعلام 

می شود 

رشت –   علی حیدری: به گزارش روابط عمومی 
در  نقدی  مهدی  گیلان  استان  صمت  سازمان 
گفت وگوی ویژه خبری شبکه باران ، افزایش قیمت 
محصولات لبنی و شیر خام را مورد اشاره قرار داد 
و اظهار داشت: بسیاری از محصولات لبنی با توجه 
به افزایش قیمت شیرخام تغییر قیمت داشته و به 
همان میزان واحدهای صنفی نیز براساس مصوبه 
مجوز  کشور  مصرف کنندگان  از  حمایت  سازمان 

افزایش قیمت دارند.
حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون 
مصرف کنندگان سازمان صمت گیلان خاطرنشان کرد: آن 
دسته از واحدهای صنفی که بخواهند محصولات لبنی 
را بالاتر از قیمت مصوب به دست مصرف کننده برسانند 
برخورد  گرانفروشان  با  و  شده اند  گران فروشی  مرتکب 
خواهد شد. نقدی با بیان اینکه نظارت و بازرسی ها بر 
واحدهای صنفی و بازار همچنان ادامه دارد ابراز داشت: در 
روزهای اخیر شاهد افزایش قیمت ها در بخش های مختلف 
از جمله لاستیک، دان مرغ و  کالای روغن نیز بوده ایم و 
پس از آن شیرخام و محصولات لبنی نیز افزایش قیمت 
پیدا کرد. وی با اشاره به افزایش قیمت سیمان به دلیل 
مباحث مربوط به حمل ونقل و افزایش کرایه حمل و نقل 
تصریح کرد: پیگیری های لازم در این زمینه انجام شده 
و این موضوع در جلسه ستاد تنظیم بازار استان بررسی 
و مطرح شد. نقدی با بیان اینکه در همین هفته قیمت 
سیمان به صورت رسمی و مصوب به واحدهای صنفی  
اعلام می شود تصریح کرد: طی جلساتی قرار شد اداره  کل 
راهداری، قیمت مشخصی بابت حمل  و نقل آن اعلام کند 
و ما براساس همان نرخ، قیمت سیمان برای مصرف کننده 

در واحدهای عرضه کننده را مشخص  کنیم.

محسن حمیدی بعنوان شهردار 
اسلامشهر انتخاب شد

دو ره  رسمی  جلسه  پنجمین  در  اسلامشهر- 
ششم شورای اسلامی شهر اسلامشهر که با حضور 
دکتر  شد،  برگزار  شهر  شورای  اعضای  تمامی 
محسن حمیدی با رای قاطع اعضای شورای شهر، 

بعنوان شهردار اسلامشهر انتخاب گردید.
به گزارش مرکز ارتباطات شهرداری اسلامشهر، محمد 
مهدی سلیمی رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر با 
عرض تسلیت فرارسیدن ماه صفر اظهار داشت: امیدوارم 
اهل  و  ببریم  ایام  این  از  را  وافی  و  کافی  بهره  همگی 
بیت عصمت و طهارت در این شرایط سخت اجتماعی 
و هر چه  باشند  ما  و شفیع همه  اقتصادی دستگیر  و 
سریعتر با برنامه ریزی دقیق دولت جدید مشکلات مردم 
مرتفع و آرامش روانی به جامعه بازگردد. وی گفت: ما هم 
در مجموعه مدیریت شهری و شورای شهر این نوید و 
قول را به همشهریان خود می دهیم که با وحدت رویه، 
برنامه ریزی و فهم دقیق مسائل و اولویت بندی، آرامش 
در  را در شهر جاری سازیم.  امید  و  انگیزه  و  پویایی  و 
پنجمین نشست رسمی شورا چهار لایحه مورد بررسی 
قرار گرفت که لایحه سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
از  شده  ارائه  های  دربستی  هزینه  پرداخت  بر  مبنی 
سوی بهره برداران بخش خصوصی سازمان به ادارات و 
ارگان های شهرستان اسلامشهر به مبلغ ۳ میلیارد ریال 
از محل بودجه سال ۱۴۰۰ سازمان و پرداخت قریب به 
۲ میلیارد ریال از طرف شهرداری به حساب تعدیلات 
قرار گرفت. لایحه  اعضا  موافقت  مورد  سنواتی سازمان 
پیشنهادی شهرداری در خصوص تصویب اصلاحیه شیوه 
نامه سرمایه گذاری و مشارکت شهرداری های کشور و 
جایگزینی آن با شیوه نامه قبلی نیز با اکثریت آرا مصوب 
شد. در این نشست لایحه سازمان سیما منظر و فضای 
سبز شهری مبنی بر صدور مجوز واگذاری مساحت ۵۵۰ 
مترمربع از عرصه معبر بوستان تقوی جنب دارالقرآن به 
بخش خصوصی از طریق برگزاری مزایده عمومی به مدت 
سه سال به منظور ساماندهی دستفروشان و جمع آوری 
معتادین متجاهر بدون هیچگونه احداث ابنیه ثابت پس 
از بحث و بررسی و تبادل نظر اعضای شورا و سرپرست 
شهرداری مقرر گردید به منظور بررسی بیشتر و ارائه طرح 
کارشناسی نهایتا تا یک ماه آینده، مجددا« برای تصویب 

به صحن شورا ارائه شود.

به همت معاون امور داوطلبان هلال احمر همدان:

 آب  شُرب 
به روستای گزمرکوک می رسد

دعوت  با  و  امروز  کولانی: ظهر  زهرا  همدان- 
رئیس هلال احمر شهرستان سیب و سوران، جمعی 
از مقامات سیستان و بلوچستان، معاون داوطلبان 
هلال احمر همدان را در افتتاح پروژه آبرسانی به 

روستای گزمرکوک همراهی کردند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر سیستان و بلوچستان 
روستای  در  شیرین  آب  چاه  حفر  کلنگ زنی  آئین  در 
گزمرکوک که با حضور  مدیرکل بازرسی و مشاور رئیس 
جمعیت هلال احمر کشور  برگزار می شد،  حضور چندباره 
معاون داوطلبان هلال احمر همدان را غنیمتی دانست که 
اهالی سیب و سوران آنرا به خوبی قدر می دانند. میربها این 
اقدام را در ادامه اهتمام رئیس جمعیت هلال احمر کشور 
برای آب رسانی به مناطق جنوب و جنوب شرقی کشور، 
بسیار اثرگذار دانست و افزود: حفر چاه و ایجاد شبکه 
آبرسانی یک اقدام اساسی برای رفع بی آبی خواهد بود و 
همین شایسته تقدیر است. مدیرکل بازرسی هلال احمر 
کشور نیز در سخنانی با اشاره به اینکه مردم سیستان و 
بلوچستان، علیرغم همه کمبودها و نارسایی ها، در مواقع 
حساس همیشه در کنار نظام و انقلاب بوده اند، تسهیل 
شرایط زندگی این مردم را وظیفه همه مسئولین دانست. 
حسین عارفی با اشاره به اینکه طی ارزیابی و نیازسنجی 
و  سیستان  استان  از  شهرستان   ۸  ، گرفته  صورت 
بلوچستان از طرح نذرآب۴، بهره مند می شوند، از خدمات 
قابل توجه هلال احمر همدان از جمله جلب حداکثری 
مشارکت خیرین تشکر کرد. وی با بیان اینکه آمده ایم 
تا از نزدیک بخاطر مجموعه تلاش های صورت گرفته، به 
شما خداقوت بگوییم، افزود: وظیفه اخلاقی خود می دانم 
فعالیت های شما را به رئیس جمعیت هلال احمر کشور 
انتقال دهم. معاون امور داوطلبان همدان نیز در سخنانی 
با بیان اینکه امروز کلنگ حفر یک حلقه چاه به فاصله 
گزمرکوک  روستای  در  شهرستان  مرکز  از  کیلومتر   ۵
چاه،  این  از  بهره برداری  افزود:   می شود،  زده  زمین  بر 
روستای  به ۱۶۰خانوار  را  بهداشتی  و  سالم  شُرب  آب 

گزمرکوک هدیه می کند. 

جنگلبان گلستانی به عنوان جنگلبان 
نمونه کشوری انتخاب شد.

مقام  ملی  گرامیداشت  پنجمین  گرگان- 
ستاد  در  طبیعی  منابع  نثاران  جان  و  جنگلبان 
کشور  آبخیزداری  و  مراتع  ها،  جنگل  سازمان 

برگزار شد.
در پنجمین گرامیداشت ملی مقام جنگلبان و جان 
نثاران منابع طبیعی، با حضور وزیر جهاد کشاورزی، نائب 
رئیس مجلس شورای اسلامی و نمایندگانی از کمیسیون 
کشاورزی، معاون پیشگیری ناجا، رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشور، تنی چند از مقامات قوه قضائیه، از خانواده 
های جان نثاران منابع طبیعی و جنگلبانان نمونه تقدیر 
شد.از استان گلستان جلیل تابش جنگلبان اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرستان آق قلا به عنوان جنگلبان 

نمونه کشوری برگزیده شد.

اخبار ایراناخبار ایران مدیرعامل فولاد هرمزگان:

حیات شرکت ها و سازمان ها به توسعه آنها بستگی دارد
بندرعباس- کیوان حسین پور: مدیرعامل فولاد 
فولاد  ای  توسعه  های  طرح  تکمیل  بر  هرمزگان 
هرمزگان تاکید و ابراز امیدواری کرد فولاد هرمزگان 
با وجود نیروی های متخصص و تحول گرا و حمایت 

های دولت مردمی به این مهم دست خواهد یافت.
عطالله معروفخانی در بازدید از شرکت میرکو با تاکید 
بر حمایت و پیگیری همه جانبه از طرح های توسعه گفت: 

حیات شرکت ها و سازمان ها به توسعه آنها بستگی دارد.
وی با اشاره به  طرح های توسعه ای در دست اقدام 
فولاد هرمزگان اعم از پروژه افزایش ظرفیت زیر سقف فولاد 
سازی از ۱.۵ به ۲ میلیون تن و  پروژه زیر ساختهای مورد 
نیاز افزایش ظرفیت تا سقف دو میلیون تن اظهار داشت: 
از  یکی  به  هرمزگان  فولاد  ها  این طرح  اجرایی شدن  با 
بزرگترین تولید کنندگان فولادی در جنوب کشور تبدیل 
متعهد،  جوان،  نیروهای  حضور  معروفخانی  شد.  خواهد 
مسئولیت پذیر و تحول گرا در فولاد هرمزگان را یک اصل 
مهم دانست و ابراز امیدواری کرد با وجود چنین سرمایه 
هایی و نیز با یاری خداوند و حمایت دولت مردمی قطعاً به 
این مهم دست خواهیم یافت. وی نتیجه جمع این فعالیت ها 
را در نهایت درخشش نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
در سرتاسر دنیا دانست. وی در ادامه به تاسیس شرکت 
میرکو و خدمات هلدینگ فولاد مبارکه در کشور اشاره کرد 
و گفت: باعث افتخار است که یکی دیگر از زیرمجموعه های 
فولاد مبارکه در استان هرمزگان خدمات خود را به صنعت 
کشور ارائه می کند. این می تواند اتفاقی مبارک برای دیگر 
شرکت های مستقر در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس 
و منشأ خیر و برکت در استان هرمزگان باشد. مدیرعامل 
فولاد هرمزگان ضمن تاکید بر مزیت ها و محاسن ایجاد 
این نوع شرکتهای پایین دستی و ارائه کننده خدمات در 

حوزه صنعت در استان هرمزگان گفت: برای انجام تعمیرات 
برخی تجهیزات، به اجبار می بایست این تجهیزات به دیگر 
استان ها ارسال گردند که این خود مشمول هزینه و زمان 
خواهد شد، اما با حضور شرکت هایی مانند  میرکو در استان 
هرمزگان،  بومی سازی قطعات و خرید داخل پر رنگ تر 
شده و کاهش هزینه و زمان قابل توجه خواهد بود. وی 
و  سازی  بومی  از  هرمزگان  فولاد  اینکه  بیان  با  ادامه  در 
تولید داخل همواره حمایت خواهد کرد اظهار داشت: قطعاً 
شرکت هایی مانند میرکو می توانند در بخش توسعه فولاد 
هرمزگان تاثیرگذار باشند و به همین دلیل ما از توسعه این 

شرکت ها حمایت می کنیم.

ما می توانیم را در فولاد هرمزگان تحقق می بخشیم
مدیرعامل فولاد هرمزگان باور و دنبال کردن شعار ما 
می توانیم را یک و ظیفه و اعلام کرد مانند دیگر حوزه ها 
در حوزه صنعت نیز می توانیم به این رشد و بالندگی برسیم 

و این شعار  را تحقق ببخشیم.
عطالله معروفخانی مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان در 
بازدید از بخش LF واحد فولاد سازی این شرکت و دیدار با 
کارکنان این بخش باور و دنبال کردن شعار ما می توانیم که 
از جانب رهبر معظم انقلاب عنوان شد را یک وظیفه دانست 
و گفت : همانگونه که در حوزه نظامی و موشکی شعار ما 
می توانیم محقق و موجب عقب نشینی دشمن شده است، 

در حوزه صنعت نیز می توانیم به این رشد و بالندگی برسیم 
و شعار ما می توانیم را تحقق ببخشیم.

مدیرعامل فولاد هرمزگان  همچنین با اشاره به اقدامات 
انجام شده در رضایتمندی کارکنان گفت: در بحث درمان 
و پزشکی  برای همه کارکنان امانی و پیمانی شرایط بسیار 
خوبی را ایجاد کردیم ، صندوق درمان و بیمه تکمیلی  از 
این جمله می باشد. مدیرعامل فولاد هرمزگان افزود:  تلاش 
ما این است با انجام طرح های توسعه و به ثمر نشستن این 
طرح ها و قطعاً سوددهی بیشتر بتوانیم اقدامات بیشتری را 
در جهت تکریم و رضایتمندی کارکنان تلاشگر و متعهد 

فولاد هرمزگان انجام دهیم.

آذربایجان شرقی – لیلا پاشایی: مدیر منطقه هشت عملیات انتقال 
گاز از انجام عملیات بازرسی و پیگ رانی تمیزکننده حدود ۱۱۰ کیلومتر 
و  دستورالعمل  دقیق  رعایت  با  نوردوز،   - تبریز  اینچ   ۳۰ لوله  خط  از 

استانداردها خبر داد.

فیروز خدائی با اشاره به اهمیت این عملیات در انجام پیگ رانی هوشمند و 
شناسایی نقاط ضعف و قوت آن، اظهار کرد: پیگ رانی هوشمند این مسیر خط لوله 
نیز در پنج مرحله بعد از هماهنگی های لازم جهت مدیریت مصرف و تامین سرعت 
و فلوی لازم پیگ )Gauge Inspection Pipeline( بر اساس زمانبندی 
پیش بینی شده با حضور کارشناسان خارجی در آینده نزدیک انجام می شود. وی 
خاطرنشان کرد: با در نظر گرفتن محدودیت فصل کاری در مناطق سردسیر و 
کوهستانی و همچنین بر اساس پیش بینی های انجام شده در برنامه های تعمیرات 
و نگهداری خطوط لوله این منطقه، تلاش می کنیم که عملیات پیگ رانی هوشمند 
این خط را در کمتر از ۱۰ روز به پایان برسانیم.   مدیر منطقه هشت عملیات انتقال 
گاز گفت: مهم ترین مرحله این عملیات تمیز نمودن، زدودن رسوبات جداره و 
سطوح داخلی  لوله و خارج نمودن ضایعات، اجسام احتمالی داخل لوله و میعانات 

گازی بود که این مرحله از اهمیت و ریسک پذیری بالایی برخوردار است. خدائی، 
انجام پیگ رانی را باعث افزایش ضریب اطمینان انتقال پایدار و مستمر گاز و تحویل 
سوخت پاک به مصرف کننده ها عنوان کرد. شناسایی گرفتگی ها و باز نمودن مجدد 
آن ها و همچنین شناسایی ترک ها و خوردگی های شیرآلات و لوله ها بسیار مهم 
 Pipeline( است و روش ها و تجهیزات فراوانی در این زمینه وجود دارد که پیگ
Gauge Inspection( یکی از مهم ترین این تجهیزات است و عملیاتی که 
به واسطه این وسیله انجام می شود پیگ رانی یا توپک رانی نام دارد. منطقه هشت 
انتقال گاز از مناطق دهگانه شرکت انتقال گاز ایران است که با سه هزار و ۷۰۰ 
کیلومتر خط انتقال و ۹ تاسیسات تقویت فشار، گاز تحویلی از مبادی تولید را به 
استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی، اردبیل و بخشی از استان های 

زنجان، کردستان و گیلان و پایانه صادراتی انتقال می دهد.

برداری  بهره  مراسم  در  جعفرپور  دکتر  اراک- 
در  اراک  شهر  ساحلی  های  ورزش  سایت  اولین  از 
اعضای شورای  و  رئیس  با حضور  دانشجو،  بوستان 
اسلامی شهر برگزار شد، گفت: رسیدگی به مطالبات 
دغدغه  اراک،  شهر  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی، 
اصلی اعضای شورای ششم در دوره جدید مدیریت 

شهری اراک می باشد.
وی افزود: شهر اراک علی رغم داشتن پتانسیل های 
خوب، درحوزه ورزش و مسایل فرهنگی فقیر است و می 
اقدامات  حوزه  این  در  شهری  گیران  تصمیم  که  طلبد 
ساحلی  های  ورزش  سایت  دهند.افتتاح  انجام  اساسی 
شده  اندازی  راه  سایت  وآخرین  اولین  دانشجو،  بوستان 
نیست و شهرداری اراک ۱۰ نقطه دیگر سطح شهر را برای 
احداث سایت ورزش های ساحلی مکان یابی نموده و در 
صدد هستیم که شهر اراک را به یکی از قطب های ورزش 

های ساحلی در کشور معرفی نماییم.

های  ورزش  سایت  اینکه  به  اشاره  با  جعفرپور  دکتر 
ساحلی بوستان دانشجو طی یک ماه و به صورت جهادی، 

توسط نیروهای پر تلاش شهرداری راه اندازی شده است.
سرپرست شهرداری اراک تاکید کرد: دوران کرونا نشان 
داد که جامعه شهری نیاز به انجام اقدامات اساسی در حوزه 
شهر هوشمند و فرهنگی، اجتماعی و ورزشی دارد و باید 
پس از کرونا به این موارد به صورت ویژه و تخصصی توجه 
شود و در عمل، گام های اساسی در این حوزه ها برداشت 
و در کل اقدامات مدیریت شهری بر اساس خواست و ذائقه 

شهروندان باشد.

سید وحید میرنظامی نیز در آئین بهره برداری از سایت 
ورزش های ساحلی بوستان دانشجو، با اشاره به اینکه مقوله 
ورزش و توجه به آن، یکی از نیازها و ضرورت های جامعه 
جوان به شمار می رود، گفت: در دوران کنونی که کشور 
زمان  هر  از  بیش  باشد، جامعه  می  کرونا  بیماری  درگیر 

دیگری نیاز به شور و نشاط اجتماعی دارد.
های  آسیب  افزایش  دهنده  نشان  افزود:آمارها  وی 
اجتماعی در جامعه می باشد، لذا می طلب که در مجموعه 
های فرهنگی، اجتماعی و ورزشی، به ویژه شهرداری ها، 

نسبت به مقوله ورزش اهتمام ویژه داشت.

و  برنامه ریزی  مرادیان: معاون  -یحیی  اصفهان 
پژوهش سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
پیرولیز  واحد  ساخت  درصدی   5۰ پیشرفت  از 
شهرداری اصفهان و تحویل سوله مورد نیاز پیمانکار 
خبر داد و گفت: واحد پیرولیز که هدف تبدیل پسماند 
به سوخت مایع را محقق می کند، پیش بینی می شود 

تا سه ماه آینده بهره برداری و راه اندازی شود.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، 
فرشاد مستاجران با اشاره به انعقاد قرارداد راه اندازی فاز اول 
واحد پیرولیز در سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان 
با بخش خصوصی اظهار کرد: این قرارداد که دو ماه پیش 

امضا شد اکنون وارد فاز عملیاتی شده است به طوریکه ۵۰ 
درصد از ساخت این واحد، پیشرفت فیزیکی داشته است.

وی با بیان اینکه یکی از فرآیندهای اجرای این طرح، 
واردات دستگاه مورد نیاز به کشور است که تا سه ماه دیگر 
این فرآیند هم همزمان با سایر بخش های پروژه به سرانجام 
می رسد، گفت: یکی از تعهدات شهرداری در این طرح، 
آماده سازی سوله و تحویل آن به پیمانکار است که این 

بخش از کار هم انجام شده است.
معاون برنامه ریزی و پژوهش سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: پیمانکار با تحویل گرفتن 
سوله، زیرساخت های مورد نیاز برای نصب دستگاه را در 

این سوله آماده سازی خواهد کرد. وی با اشاره به اینکه 
بعد از راه اندازی واحد پیرولیز، تست های مورد نیاز انجام 
می شود، گفت: در مرحله نخست این پروژه، روزانه ۱۰ تن 
پسماند از سوی شهرداری اصفهان به پیمانکار تحویل می 
شود تا تولید سوخت مایع که در رده گازوئیل است، انجام 
گیرد. مستاجران با بیان اینکه سوخت تولید شده نیاز به 
پالایش دارد تا بتوان از آن به عنوان سوخت خودروهای 
دیزلی استفاده کرد، اظهار کرد: این طرح در کوتاه مدت 
و در بلندمدت برای شهرداری درآمدزایی ایجاد می کند؛ 
در کوتاه مدت مالکیت دستگاه که برای پیرولیز خریداری 
می شود و نیز کاهش ۱۰ تنی دفن پسماند و هزینه حمل 

و نقل، به کاهش هزینه ها و افزایش درآمد شهرداری کمک 
مدیریت  سازمان  پژوهش  و  برنامه ریزی  معاون  کند.  می 
پسماند شهرداری اصفهان تصریح کرد: پارچه هایی که به 
عنوان زباله به سایت پسماند وارد می شود اغلب آلوده به 
سایر زباله هاست و چندان قابلیت بازیافت ندارد و اکنون با 
ریجکت بازیافت می شود. مستاجران از انجام مطالعات برای 
بازیافت پارچه و لباس خبر داد و گفت: اگر در مطالعات به 
نتیجه ای برای لزوم بازیافت پارچه و منسوجات برسیم، 
کلید  را  اقلام  سایر  از  نوع  این  جداسازی  برای  آموزش 
خواهیم زد تا مردم پارچه های بازیافتی خود را به صورت 

جداگانه به سازمان پسماند تحویل دهند.

مسکن  بنیاد  رییس  محمدی:  رحمان  اهواز- 
خطر  و  فرسوده  های  بافت  گفت:  اسلامی  انقلاب 
آفرین شهر مسجدسلیمان با مشارکت بنیاد مسکن 
و  بهسازی  با محوریت مردم در مدت چهار سال  و 

نوسازی می شوند.
اکبر نیکزاد در جریان بازدید از بافت های فرسوده و روند 
عملیات مناطق زلزله زده مسجدسلیمان در گفت و گو با 
خبرنگاران افزود: عملیات بهسازی بافت های فرسوده این 
شهر نفتی با همکاری نزدیک شهرداری و تسهیلات ارزان 
قیمت بانکی به زودی آغاز می شود. وی با بیان اینکه زندگی 
در بافت های فرسوده مسجدسلیمان خطرآفرین است ابراز 
امیدواری کرد در چهار سال آینده با یک عزم همگانی پرونده 
بافت های فرسوده شهر مسجدسلیمان بسته شود و مردم 
از زندگی در این شهر لذت ببرند و احساس آرامش کنند. 

رییس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی همچنین از پیشرفت 
با   ۹۲درصدی مجموعه ۴۹۵ واحدی مسجدسلیمان که 
مشارکت  وزارت نفت در حال بازسازی و نوسازی است خبر 
داد. وی گفت: این واحدها طی یک ماه آینده به بهره برداری 
خواهد رسید و تحویل مردم خواهد شد. نیکزاد همچنین 
گفت: تعمیرات هفت هزار و ۵۰۰واحدمسکونی زلزله زده 
که در جریان زلزله ۶.۲ ریشتری تیرماه ۹۸ مسجدسلیمان 
آسیب دیدند به پایان رسیده است. وی افزود: از مجموع 
۱۴۰۰ واحد تخریب شده زلزله تیرماه سال ۹۸ حدود ۸۶۰ 
در خانه های خود ساکن  مردم  و  واحد درجاسازی شده 
شدند. رییس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی بیان داشت: ۵۴۰ 
واحد دیگر به علت خطرساز بودن به یک شهرک جابجا شده 
و هم اکنون در حال ساخت و ساز هستند و تا مرحله سفت 
کاری پیشرفت داشته اند. نیکزاد گفت : زیرساخت های این 

شهرک شامل برق ،آب ،فاضلاب و گاز با اعتبار  ۳۰۰میلیارد 
ریال انجام شده و قرار است یک وام تکمیلی برای مالکان 
این شهرک در نظر گرفته شود  تا سرعت ساخت و ساز 
بیشتر شود. وی ابراز امیدواری کرد ساخت شهرک  ۵۴۰ 
واحدی سال آینده به بهره برداری برسد و مردم در آنجا ساکن 
شوند.  رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی مسجدسلیمان نیز 
در جریان این بازدید گفت: احیاء و بازآفرینی طرح بافت 
ملی  مسئولین  ویژه  نگاه  نیازمند  مسجدسلیمان  فرسوده 
است و امیدواریم تا با تخصیص اعتبارات بتوانیم تحول در 
این مناطق را شاهد باشیم. محمد خسروی اظهار داشت: با 
توجه به شرایط توپوگرافی و محدودیت های موجود امکان 
انتقال مصالح جهت درجاسازی و بهسازی بسیاری از منازل 
در بافت فرسوده مسجدسلیمان وجود ندارد و این مناطق 
نیازمند اجرای طرح جابجایی هستند.  وی افزود: مشکلات 

روبنایی و زیرساختی متعدد در بافت فرسوده مسجدسلیمان 
موجب شده تا تمایل به سکونت و ماندگاری در این مناطق 
در  نارسایی  و  امکانات  کمبود  این  بر  علاوه  شود.  کمتر 
خدمات رسانی به ساکنین لزوم طرح جابجایی را پراهمیت 
تر نموده است. خسروی با ابراز امیدواری نسبت به تعاملات 
با شهرداری در خصوص افزایش خدمات رسانی و احیاء بافت 
فرسوده شهری بیان داشت: نگاه ویژه مسئولین استانی و ملی 
به بافت فرسوده شهری مسجدسلیمان می تواند زمینه ساز 
برون رفت از وضعیت موجود باشد و امیدواریم این مهم در 

دولت مردمی و خدمتگزار تحقق یابد. 

معاون برنامه ریزی و پژوهش سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان:

واحد پیرولیز )تبدیل پسماند به انرژی( حدود سه ماه آینده راه اندازی می شود

رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی:

بافت های فرسوده شهری مسجدسلیمان طی چهار سال بهسازی می شوند

مدیر منطقه هشت عملیات انتقال گاز:

۱۱۰ کیلومتر از خط لوله گاز تبریز - نوردوز بازرسی و پیگ رانی شد

سرپرست شهرداری اراک، خبر داد:

مکان یابی ۱۰ نقطه از شهر اراک برای احداث سایت ورزش های ساحلی

و  اجتماعی  معاونت  سرپرست  پاشایی:  لیلا   – شرقی  آذربایجان 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل آذربایجان شرقی گفت: وجود 
امضاهای طلایی مانع جدی و اصلی افزایش تولید در حوزه های مختلف به 

خصوص در بخش کشاورزی است.
احمد موقری در جلسه بررسی وظایف قانونی سازمان جهاد کشاورزی در 
خصوص توزیع نهاده های دامی و سایر وظایف محوله، اظهار کرد: هر گونه افزایش 

تولید با رفع تعارض منافع و جلوگیری از امضاهای طلایی میسر است و باید همه 
دستگاه های اجرایی به این سمت بروند. وی با تأکید بر احیای حقوق عامه و رفع 
تعارض منافع موجود، هر چیزی که منافع عمومی جامعه را در معرض تضییع، 
تعدّی، تفریط و آسیب قرار دهد را از مصادیق حقوق عامه دانست و با اشاره به 
تعارض منافع اشخاص حقیقی و حقوقی در اجرای دستورالعمل ها و اعطای 
تسهیلات و امتیازات در راستای تسهیل روند تولید و توزیع و رفع نیازمندی های 
مردم، یکی از مصادیق تضییع حقوق عامه را وجود تعارض در قوانین و مقررات و 
دستورالعمل ها و اجرای این قوانین توسط متصدیان و مأمورین و مسئولین دولتی 
عنوان کرد. موقری اظهار کرد: تعارض منافع در مسائل پولی و بانکی، مالیاتی، 
واردات و صادرات و موضوع سلامت شهر و شهرسازی برجسته تر است و با توجه 
به بررسی های انجام شده در دستگاه قضایی تولید جوجه نژاد ایرانی)آرین( و 
موانع آن از مصادیق چنین تعارض منافعی است. وی یادآور شد: جهاد کشاورزی 
به تولید کننده بیش از چهار بار در سال اجازه جوجه ریزی نمی دهد که علل 

این امر باید مشخص شود زیرا افزایش تولید مرغ گوشتی در کشور ضرورت دارد.
مدیر امور دام سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی نیز در این جلسه، 
گفت: از جمله مهمترین مشکلات نژاد آرین ضریب تبدیل پایین و عدم وزن گیری 
مناسب پس از ۴۰ روز وکیفیت پایین لاشه مرغ این نژاد نسبت به رقبای خارجی 

است که برطرف کردن مشکلات نژاد آرین جزو تأکیدات است.
اعطای  شامل  آرین  مرغ  تولید  دولتی  حمایت های  افزود:  بهروزین  جاوید 
تسهیلات ارزان قیمت با کارمزد پایین، تأمین نهاده های دامی به صورت مستقیم 

توسط شرکت پشتیبانی، حذف عوارض صادراتی و تخفیف حق بیمه است.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه نهاده های دامی یکی از مشکلات اساسی در 
افزایش قیمت گوشت و مرغ بوده و تعارض منافع موجود در این خصوص باعث 
می شود که عده معدودی اقدام به واردات این اقلام نموده و به دلخواه خود اقدام به 
توزیع کنند، به عنوان یکی از راهکارهای رفع تعارض منافع و به منظور جلوگیری 

از امضاهای طلایی، باید پیشنهادات استان به مرکز ارایه شود.

سرپرست معاونت اجتماعی دادگستری کل آذربایجان شرقی:

امضاهای طلایی مانع جدی افزایش تولید است
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